



Call for Participation

The Harriet Taylor Mill-Institute of Berlin School of Economics and Law (HTMI of BSEL) is pleased to host the **third and final annual TA'raabet conference on gender** within the **Ta'ziz Partnership**, which is part of the scientific collaboration funded by DAAD between BSEL and Université de Tunis, El Manar (UTM).

This year the conference will promote the exchange of research regarding **“GENDER AND FINANCIAL EDUCATION”**. An introductory lecture at the beginning will frame the meeting. The all-day conference takes place at **BSEL in Berlin** on **21 October 2025** from 9am to 4 pm.

The HTMI of BSEL is looking for academic researchers in the field of **Management, Economics, and Gender Studies** to provide an interesting overview of a current research topic (a 20 min presentation). Each lecture will be followed by a Q & A session with the audience and/or exchange with colleagues. Colleagues from UTM will also present results from their current research.

The target group of the conference are professors, researchers, doctoral candidates and students. The **main language spoken at the conference will be English**. It is planned to publish selected contributions in a special issue of *Les annales d'economie et de gestion* (FSEGT) scheduled for early 2026.

If you are interested, please contact us with a proposal until at the latest 11.07.2025:

HTMI der HWR Berlin

Dr. Andrea-Hilla Carl

– *General Management* –

T: +49 30 30877-1485

M: htmi@hwr-berlin.de

In co-operation with:



Gefördert durch:



Auswärtiges Amt



Deutscher Akademischer Austauschdienst
German Academic Exchange Service



Call for Participation

Das Harriet Taylor Mill-Institut der Hochschule für Wirtschaft und Recht Berlin (HTMI der HWR Berlin) freut sich, die **dritte und letzte jährliche TA'raabet-Konferenz zum Thema Gender** im Rahmen der Ta'ziz-Partnerschaft auszurichten. Diese ist Teil der vom DAAD finanzierten wissenschaftlichen Zusammenarbeit zwischen der HWR Berlin und der Université de Tunis El Manar (UTM) ist.

In diesem Jahr wird die Konferenz den Austausch von Forschungsergebnissen zum Thema „**GENDER AND FINANCIAL EDUCATION**“ fördern. Ein vertiefender Einführungsvortrag wird die Veranstaltung einrahmen. Die ganztägige Konferenz findet am **21. Oktober 2025 von 9.00 bis 16.00 Uhr** an der HWR Berlin statt.

Das HTMI der HWR Berlin sucht Wissenschaftlerinnen und Wissenschaftler aus den Bereichen Management, Ökonomie und Gender Studies, die in einem 20-minütigen Vortrag einen interessanten Überblick über ein aktuelles Forschungsthema geben. An jeden Vortrag schließt sich eine Fragerunde mit dem Publikum und/oder ein Austausch mit Kolleg*innen aus dem Fachgebiet an. Kolleg*innen aus der UTM werden ebenfalls Ergebnisse aus ihrer aktuellen Forschung vorstellen.

Zielgruppe der Konferenz sind Professor*innen, Forscher*innen, Doktorand*innen und Studierende. Die Hauptsprache der Konferenz ist Englisch. Es ist geplant, ausgewählte Beiträge Anfang 2026 in „Les annales d'economie et de gestion“ (FSEGT) zu veröffentlichen.

Bei Interesse melden Sie sich bitte mit einem Vorschlag bis spätestens zum 11.07.2025 bei:

HTMI der HWR Berlin

Dr. Andrea-Hilla Carl

– Geschäftsführung –

T: +49 30 30877-1485

M: htmi@hwr-berlin.de

In co-operation with:



Gefördert durch:



Auswärtiges Amt



Deutscher Akademischer Austauschdienst
German Academic Exchange Service